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Dimensions

Weight

COB LED x 5pcs

25000 Lumens/5700K/CRI:Ra98

160 Degrees

2 x (6*21700) Lithium-ion batteries (4500 mAh, 21.6V   97.2WH)

Approx. 50 min  (100% flood)

100m / 330ft

Over 50,000 hours

Aviation aluminum

Hard anodic oxidation

110 (D) x 286 (L) mm

2.5kg on land (Including the battery)

1. Insert the DC charger plug into the battery (as shown in the diagram below).

2. Plug the charger into the wall outlet. When the battery starts to charge the 

    indicator light on the charger will be red. When the battery is fully charged 

    the indicator light on the charger will turn green.

There are two O-rings in the tail cap. Use silicone to keep the O-rings well lubricated. It is 
 important to lubricate the O-rings if the video light has not been used in a long time or if the 
O-ring is hard. If the O-ring is damaged, broken or deformed it should be replaced with a 
new O-ring. One spare O-ring is included when you purchase your torch.

NOTE: 
Do not use a sharp tool to remove the O-ring.

Warnings
★ Do not open the tail cap when the torch is in the water；
★ Do not shine the light directly into your eyes or another person's eyes；
★ Do not touch the battery or the charger with wet hands；
★ Only use the manufacturer's battery and charger with this system；
★ If the torch will not be used for a long period of time the battery should be removed.
    Failure to comply with these warnings may result in damage to the video light and will nullify 
    the warranty.

Weefine provides a warranty against manufacturer defects for 1 year starting from the date of
purchase. Manufacturer defects occurring within 15 days of the date of purchase will result in an
exchange of product at the vendor. All other manufacturer defects occurring within 1 year of
the purchase will be repaired at no cost. Proof of purchase is required for warranty support.
The warranty does not cover failures or defects resulting from misuse (e.g.; modification; damage), 
natural disasters, or battery issues, including incorrect battery installation.
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①  Solar Flare 25000

⑤  Spare O-rings x 2pcs

③  Lithium battery pack x2②  Charger

④  YS Adapter + Ball mount ⑥ Anti-collision O rings x 3pcs

Two batteries must be installed and used together, 
    one battery is forbidden

Remote control port

SOLAR FLARE 25000 USER MANUAL

Increase brightness

Reduce brightness

Direction
of rotation

Turn on / off
Long press the mode button for one second and then show the "Weefine" logo, and continue 
to press and release immediately the mode button for one second  to turn on the torch;
Long press the mode botton for more than two seconds to turn off the torch.
Brightness adjustment
By turning the knob left and right, the brightness can be adjusted from 0% to 100%, the left 
rotation brightness decreases in 5% intervals, and the right rotation brightness increases 
in 5% intervals; short press the button to adjust the light source: 
full brightness→single warm light→full Bright cycle switching;
Strobe mode
The torch is turn on ,press the button for one second to enter strobe mode and then the 
brightness will flash at a frenquency of two times per second. The  brightness value of strobe 
can be adjusted by rotating the knob from 0% to 100% , decreasing the brightness value by 
turnning left the knob as 5% interval rate and increasing the brightness value by turning 
right the knob as 5% interval rate. Finally,long press the botton for one second to exit the 
strobe mode.
Mode memory function
When shutting down, the mode and brightness before shutting down will be stored (this 
brightness mode is the mode before entering temperature protection or low power 
protection), and the mode and brightness will be used the next time it is turned on.

1. Install the two lithium-ion batteries (see Figure 1) first;
2. Turn counterclockwise to open the tail cover; put the lithium-ion battery 
    into the battery canister (see Figure 2) (the two sides of the battery are the same)
3. Turn the tail cover clockwise to close the battery compartment 
    (that is, re-fix the tail cover to the lamp head).

Temperature protection：
In the non-low-power state, when the 

flashlight continues to discharge 

temperature reaches 60℃, it will enter

 the temperature protection state, 

and the display brightness will be 

reduced to 10%.When the temperature 

drops to 40℃, the original brightness 

will be restored;

Low voltage alarm status：
The display shows a red countdown for 

10 minutes to automatically shut down, 

and the white light brightness is 10%. 

It can only be shut down manually, 

but cannot be adjusted;

The battery can be charged 

in two or one section...

Remote control function: 
(using WeeFine remote control)
The three-button remote control is for the middle 
button to adjust the light source, left minus 
(equivalent to turning the knob to the left) and 
right plus (rotating the knob to the right).

Features

To Install The Battery To Charge The Battery

General Maintenance

Warranty

Specification

Standard Accessories

Function

Introduction to the tail area

Introduction of adjusting knob direction

Tips

Figure 1 Figure 2



LED

亮度

发光角度

电池

使用时间

防水深度

LED 寿命

材料

氧化作用

外型尺寸

重量

COB LED x 5pcs

25000 流明 / 色温: 5700K / 显指：Ra98

160°

2 x（6 * 21700）锂离子电池（4500 mAh, 21.6V   97.2WH）

大于50分钟  (100% 全光)

100米 / 330英尺

超过50,000小时

航空铝

硬质阳极氧化

110 (直径) x 286 (长度) 毫米

2.5kg 在陆地上（包括电池）

1. 将直流充电器插头插入电池中（如下图所示）。

2. 将充电器插入电源插座。 电池开始充电时，指示灯点亮充电器将为红色。 

     电池充满电后，充电器上的指示灯点亮会变成绿色。

电池可两节或一节进行充电...

尾盖上有两个O形圈。 使用硅树脂保持O形圈润滑良好。 如果长时间不使用视频灯可能导致
O形圈变硬，润滑对O形圈很重要。 如果O形圈损坏，破裂或变形，则应更换新的O形圈。 
购买产品时，随附一个备用O形圈。

注意： 
请勿使用锋利的工具卸下O形圈。

警告事项
★ 产品在水中时，请勿打开尾盖；
★ 请勿将光线直接射入您的眼睛或他人的眼睛；
★ 请勿用湿手触摸电池或充电器；
★ 只能使用制造商的电池和充电器
★ 如果长时间不使用手电筒，则应取出电池。
    不遵守这些警告可能会导致产品损坏，并使保修无效。

从购买之日起，Weefine对制造商的缺陷提供1年保修。 在购买之日起15天内产品出现问题，

可在卖方处更换产品。 购买后1年内发生的所有其他制造商缺陷将免费维修。 保修支持需

要购买证明。保修不涵盖由于滥用（例如；修改，损坏）而导致的故障或缺陷，自然灾害

或电池问题，包括电池安装或使用不正确。

广角镜

液晶显示器

排气阀

调节旋钮

模式按钮

O型圈（防止碰撞）

球座

灯头 尾盖

COB LED

尾盖

①  Solar Flare 25000

⑤  备用O形圈x 2个

③  锂离子电池组 x2②  充电器

④  YS适配器+球座 ⑥ 防撞O形圈x 3个

开关机

在关机状态下，长按按键（按键1S），开机显示weefine logo，然后快速短按两下（1S内）亮灯；

在开机状态下，长按按键（按键大于2S），关机。

亮度调整

通过旋钮左右旋转可调节亮度0%-100%，左旋转亮度以5%的间段减小，右旋转亮度以5%的间段增加；

短按按键调节光源：全亮→单暖光→全亮 循环切换；

引闪模式

开机亮灯状态下，长安按键1S，进入引闪模式，引闪亮度百分比以2次/S的频率闪烁；通过旋转旋钮

可调节引闪亮度0%-100%，左旋转引闪亮度以5%的间段减小，右旋转引闪亮度以5%的间段增加；

此模式下，长安按键1S，退出引闪模式。

模式记忆功能

在关机的时候，会存储关机前的模式及亮度（此亮度模式为进入温度保护或者低电保护前的模式），

并在下一次开机的时候使用该模式及亮度。

1. 将两节锂离子电池（如图1）先安装好；

2. 逆时针方向旋转打开尾盖；将锂离子电池装入电池筒 (如图2）（电池的两侧是一样的）

3. 顺时针旋转尾盖以关闭电池盒（即将尾盖重新固定到灯头上）。

必须两节电池安装好一起使用，禁止一节电池使用

温度保护
开机非低电状态下，当手电筒持续放电温度

达到60℃即进入温度保护状态，显示亮度

降为10%，当温度下降至40℃即恢复原亮度；

低电压报警状态
显示屏显示红色倒计时10分钟自动关机，

白光亮度10%，手动只能关机，不能调整；

遥控器功能：(使用WeeFine 遥控器)
三按键遥控器为中间按键调光源，

左减（相当于旋钮左旋）右加（旋钮右旋）；

( 如下图 )

遥控端口

SOLAR FLARE 25000 使用说明

使用时间

调整旋钮

电池指示
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模式按钮
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图 2图 1  两 节 电 池 安 装
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